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REFERAT AF BESTYRELSESMØDET, DEN 27.10.14 
Kl. 20 – 22 hos Ellen 
Til stede var: Michael Rath, Jesper Ladegaard, Henning Tøstesen, Poul Mikkelsen og 
Ellen Dall 
 
1.Legepladserne – INDU 
Ny vippe og pæle til montering af tov på højen er lavet. Michael har fået tilbud fra IN-
DU på årligt check, algebehandling og oliebehandling, hvor der indgås en 3- eller 5-årig 
aftale. Det vil koste (excl. moms.) 

- årligt check    2100 kr. 
- årlig algebehandling   2000 kr. 
- årlig oliebehandling   3500 kr. 
- Samlet    7600 kr. 

Incl. moms 9500 kr. dertil kommer udgift til materialer og arbejdsløn, hvis der skal fo-
retages reparationer.  
Det blev besluttet at indgå en 5-årig aftale på det hele, dog undersøger Michael om det 
er nødvendigt med algebehandling. 
 
2.Bump 
Michael har fået målingsrapport fra Lemminkäinen. Den viser at det nordlige bump er i 
orden, mens det sydlige bump ikke er helt ok. Michael sender rapporten til Kolding 
Kommune, så de kan tage stilling til den. Vi betaler de sidste 5000 kr. til Lemminkäi-
nen. 
 
3.Snerydning af fortov på stamvejen 
Micahel har truffet aftale med Kjeld Larsen om snerydning til 400 kr. plus moms pr. 
gang, hvilket er samme pris som tidligere år. 
 
4. Nørskov 
Michael har forgæves kontaktet gartneren, for at aftale gennemgang af de grønne områ-
der.  
Henning oplyser, at Nørskov ved græsklipning ved andelsboligerne har kørt ind i mur-
sten på husene, så de er beskadiget. Michael vil tage det op med Nørskov. 
 
5. Manglende betaling af kontingent for sidste år 
Alle har nu betalt. 
 
6. Gaver til afgåede bestyrelsesmedlemmer 
Bo, Henrik og Lars har hver fået 3 flasker vin. 
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7. Hacker-forsikring 
TRYK har sendt et tilbud, som vi ikke kan bruge. Jesper kontakter dem igen, for at få et 
relevant tilbud. Derudover vil Jesper kontakte banken for at få afklaret deres dækning 
ved evt. tab ved hacking, herunder om det er afhængig af, hvor mange penge der står på 
vores konto.  
 
8.Afmærkningspæle  
ved det nye sydlige bump er etableret.  
 
9. Facebook 
Poul har fået en henvendelse, om vi vil bruge facebook til orientering af medlemmerne. 
Bestyrelsen er enige om, at vi anvender hjemmesiden og ikke Facebookl. 
 
10. ”Legende Børn/30 km”-skilte 
Michael vil undersøge hvad de koster, for evt. at placere flere skilte i Stagebjergparken. 
Der er fortsat et problem, at nogle beboere kører meget stærk i Stagebjergparken.  
 
11. Eventuelt. 
Jesper mener, at der er behov for et skilt ”krydsende cyklister” ved udkørsel fra Stage-
bjergparken, efter at der er lavet ny cykelsti. Michael vil spørge By- og udviklingsfor-
valtrningen. 
Poul har fået ny mailadresse: pvm1975@gmail.com  
 
12. Næste møde 
Afholdes mandag, den 12.01.15 kl.19.30 hos Henning i nr. 68. 
 
Referent: Ellen 
 


